
 

Mødereferat 
 

06-11-2012 

Ejendomskontoret, Bybjerget 

Møde indkaldt af: 
Peter Von der Fehr 
(PF) 

Mødetype: Bestyrelsesmøde 

Ordstyrer: PF Referent:  

Deltagere:    

Peter Von Der Fehr (PF), Susanne Petersen (SP), Susanne Kruse (SK), Pia Nielsen (PN), Annelise Ørnbo 
(AØ), suppl. Flemming Larsen (FL), Ejd.mester Bjarne Karlkvist (BK) 

Referat 

 

Punkt på dagsorden Sidste nyt fra ejendomskontoret 

Diskussion/beslutning:  

BK orienterede om, hvad sker med de forskellige opgaver i Bybjerget.  

 Der er kommet Buzzer på ingangsdørene. 

 Blok F har fået renset facader. - Det kan især ses på bagsiden. 

 

Punkt på dagsorden Sidste nyt fra bestyrelsen 

Diskussion/beslutning:  

PF orienterede lidt om diverse. Bl.a. RAB møde og hvad der sker på Julearrangement den 1-12 og 2-12. 

 

Punkt på dagsorden  Parkering 

Diskussion/beslutning:  

Der er gået noget galt med underskrivelse af kontrakten da DAB er lidt i tvivl ang. konflikt med 
ordensreglementet og Rødovre boligselskab.  

Der skal ændres i ordensreglementet, så det tilpasses det, der blev vedtaget på ekstraordinært afd.møde. 
RAB skal bare have de parkeringstilladelser, som der er aftalt i tinglysningen, og de har de samme 
betingelser som Bybjergets beboere. 

 

Punkt på dagsorden  Opsætning af gitter hos frisøren 

Diskussion/beslutning:  

Det er tidligere blevet besluttet at yde et lån over huslejen til opsætning af indvendigt gitter hos frisøren, 
referat er sendt til DAB.  Den videre sagsbehandling må foregå mellem DAB, Frisøren og BK 

 

Punkt på dagsorden  Bestyrelsens hjemmeside 

Diskussion/beslutning:  

Der blev aftalt et møde med TM Media som er vores webmaster, d 19-11-2012 kl 18-00, hvor vi vil blive 
undervist i opdatering og redigering af hjemmesiden. 

  



Punkt på dagsorden  Julefrokost for pensionister 

Diskussion/beslutning:  

Køkkenholdet til julefrokost for pensionister er PN, SK, SP & PF. 

Punkt på dagsorden  Arrangementer 

Diskussion/beslutning:  

Der var reserveret 20.000,00 kr. til et ungdomsarrangement. Men på grund af manglende tilmelding blev 
dette ikke til noget, og da det var udendørs er tiden ikke til det nu. 

Da bestyrelsen i stigende grad benytter egne telefoner, er der mulighed for at kompensere skattefrit med 
op til kr. 2.000,- 

Det blev besluttet, at det afsatte beløb på kr. 20.000,- kunne bruges til at købe arbejdsredskaber 
(TABLETS) til bestyrelsen. 

En enig bestyrelse besluttede, at der fremover skal udbetales kr. 500,00 til menige bestyrelsesmedlemmer 
til dækning af telefonudgifter, og kr. 2.000,00 til formanden til dækning af internetudgifter. 

 

Øvrige bemærkninger/ 
Evt.: 

 Dato for grøn gennemgang kl. 15.30 den 13-11-2012 

 Vi vil gerne have at DAB sender ALLE dokumenter i Klagesager. 

 Vi vil gerne have at BK og bestyrelsen orienteres, når der er væsentlige udgifter som ikke er 
budgetteret. Dette skal ske så hurtigt som muligt så bestyrelsen og BK kan være med i 
beslutningsfasen. 

 PF og PN har vagten d 4-12-2012 

 

 


